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ČESKO: Vládní koalice si díky parlamentní většině i přes hrdinný boj především SPD
protlačila novelu Pandemického zákona, v níž navíc zůstalo mnoho extrémně nebezpečných
a kontroverzních možností totální destrukce ústavních práv občanů. Například zvýšené
pravomoce ministerstev obrany, vnitra i zdravotnictví. Pokud se Vám zdála vláda premiéra Babiše
příliš utržená ze řetězu, pak ji Petr Fiala se svým ancáblem hravě trumfnul po pár týdnech panování.

Sliby Pětikoalice, že zákon je pouhou pojistkou pro případ zhoršení pandemické situace,
nás přiřazuje nikoliv k svobodomyslným Dánům, Norům, Holanďanům, Britům či Irům, ale
k diktatuře germánského Rakouska a Itálie, tedy států s fašistickou minulostí a zkušenostmi s
genocidou Evropanů. Nemáme tedy být na co pyšní. I když zákon dostanou nyní na stůl senátoři,
kteří ho mohou vrátit zpět poslancům k přepracování, je evidentní, že ti do něj už sahat nechtějí a
podpis prezidenta, kterému už je osud našich občanů vcelku lhostejný, bude pouhou formalitou. To
proto, že i on patří ke covidomaniakům. Navíc ministrem vnitra je opět další zamindrákovaný politik
z řad rychlokvašek, který se bude snažit si uspokojit své ego. Také odborník přes rentgeny Válek,
jakožto ministr zdravotnictví, několikrát v minulosti otočil a jeho důvěryhodnost je na bodu mrazu.
Nastal tedy čas, kdy se do boje pustí právníci a budou se snažit výsledek zvrátit u Ústavního soudu.
Tedy tam, kde včera rozhodnuli o dalším protiprávním jednání vlády v případu nucení restauratérů
hosty prokazovat se jakýmsi pochybným QR kódem, jehož používání už řada zemí postupně ukončuje.

Protlačení novely Pandemického zákona znamená de facto jasný důkaz zvůle moci. Netýká
se zdaleka neočkovaných, které už nic nepřesvědčí k tomu, aby se přiřadili k těm, kteří z vlastního
přesvědčení, ze strachu, pohodlnosti, zištnosti či snad různě nastavené povinnosti podlehli nátlaku.
Je evidentní, že tu zůstalo 30% lidí odmítajících na sobě nechat provádět experiment. Je tu plno
dalších, kteří už by na další slibovanou tečku nešli a přiřadí se tak za pár týdnů k těm 30ti %
nehodných. Ti už se smířili s tím, že byli zařazeni mezi nižší vrstvu, naučili se s tím žít, obcházet
nesmyslná pravidla, a především zůstali sami sebou a dost možná jedinými zdravými. Znovu
připomínáme, že nikdo neví, jak skončí vakcinovaní, jaké následky se u nich projeví v blízkém,
středně dlouhém či vzdáleném časovém horizontu. Přou se o tom i skuteční odborníci a ne jen
hochštapleři typu Kubka či magora Flégra, který je schopný říct, že i maraton se dá běhat v roušce.
Vlády minulá i ta stávající nemají hlavní starost o naše zdraví, ale jsou obě prodlouženou rukou
farmaceutického korporátního fašismu. Možná to nevíte, ale toto odvětví je mnohem výdělečnější než
zbrojařský průmysl. A když politici dostali možnost nejen zbohatnout, ale navíc získat neomezenou
moc, využili toho.

 

 

Nevěřme potterovskému pohledu filozofa a Panevropana Fialy. Je křivější, než si dokázal
kdokoliv představit. Jeho obhajoba Pandy ukázala, že pouze lže, když tvrdí, že novela zákona je pouze
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pojistkou, která bude chránit lidi. Naprosto nereálné pokuty nás v důsledku mohou připravit díky své
výši o domy, byty a auta, sms zprávy vyzývající nás ke karanténě jsou výsměchem jakékoliv formě
svobody, protože nikde není zakotvena povinnost používat mobilní telefon, navíc řada čísel je
firemních a čistě teoreticky nikdo nikdy nezjistí, kdo jaký telefon v určitou chvíli má u sebe. Navíc
existují možnosti blokací různých čísel včetně neznámých. Dalším ohrožením je možnost zápisu
porušení zákona do trestního rejstříku, což povede k pravděpodobnému odebrání legálně držených
zbraní a vláda tak obchází další ústavní práva obyvatelstva přesně podle přání Evropské unie.
Nevezmete si respirátor, dostanete obří pokutu, udělají z Vás zločince, odeberou zbraně, exekutor
zabaví majetek, OSPOD odebere děti a oni se diví, když lidé před budovou Parlamentu staví šibenice.

Myslíte li si, že výše uvedené je pouze výmysl autora, pak jste nepochopili vážnost přijetí
novely Pandemického zákona. V podstatě se během několika vteřin můžete stát z řádného občana
psancem. Ujišťování vlády, že je to jen pojistka, Vás při pohledu na oči ministra vnitra Rakušana,
křivý přeslazený úsměv Pekarové-Adamové či ještěří vzhled Piráta Bartoše, ohnuté páteři a při
eurounijním řiťolezectví Petra Fialy musí spíše varovat, než uklidnit. Není to žádná pojistka, je to
krok k totalitě, diktatuře a aroganci moci. Budou li chtít, úplně stejně si schválí další destruktivní
zákony. Například proti svobodě slova, přičemž jakýkoliv jiný názor než vládou uznaný, bude opět
obětí restrikce. Může se to týkat Vašeho náhledu na Evropskou unii, Green Deal, Great Reset, LGBT,
rasové otázky, Rusko, prostě na cokoliv. Ocitli jsme se lapeni v pasti, přičemž nadpoloviční většina
lidí vůbec netuší, co se právě událo. Schválení Pandy je novodobým Mnichovem, jehož důsledky
lidem teprve dojdou. Sbohem svobodo, právě Tě převálcoval evropský liberalismus.
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